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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr XXIX/2017 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  29 marca 2017 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie     
     

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 14 radnych (nieobecny był radny Robert 

Wcisło). 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Tomasz Marć – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

5. Mateusz Ostapiuk – inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

6. Bogusław Kierus – Wicestarosta Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

7. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności.  

 

Porządek obrad XXIX Sesji Rady Gminy Zwierzyn 

1) Otwarcie XXIX zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum.  

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Informacja o planowanych pracach na drogach powiatowych na terenie Gminy Zwierzyn. 

4) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

6) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z realizacji „Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w 2016r”. 

7) Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Al-

koholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2016. 

8) Ocena stanu dróg gminnych na terenie Gminy Zwierzyn. 

9) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zlecenia Komisji Rewizyjnej zadania do realizacji w zakresie kontroli, 

b) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdom-

ności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn w 2017 roku, 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości niezabudowanej stanowiącej 

działkę położoną w obrębie Górki Noteckie oznaczoną numerem ewidencyjnym 76/6, 

d) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

e) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków przeznaczonych na 

fundusz sołecki, 

f) wyrażenia zgody na obsługę spłaty i restrukturyzacji zobowiązań Gminy Zwierzyn, 

g) sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce. 

10) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania radnych. 

11) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów. 

12) Wolne wnioski i informacje. 

13) Zamknięcie XXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
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1. Otwarcie XXIX zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

 

            Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 11
10 

otworzył Mirosław Gniewczyński               

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 

na sali obrad obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy              

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

Następnie przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości przybyłych na sesję. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił                  

porządek obrad. Zadał pytanie radnym, czy mają uwagi lub wnioski dotyczące przedstawio-

nego porządku obrad. Uwag ani wniosków nie zgłoszono. Następnie poinformował, że w dniu 

dzisiejszym do biura rady wpłynął projekt uchwały w sprawie sprzeciwu wobec zapowiada-

nych zmian prawa samorządowego w Polsce i oddał głos sekretarzowi gminy Andrzejowi                  

Wiśniewskiemu, który udzielił wyjaśnienia odnośnie wprowadzonego projektu uchwały.              

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad  

o punkt 9g podjęcie uchwały w sprawie sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa                   

samorządowego w Polsce. Następnie poddał wniosek pod głosowanie. Za wprowadzeniem do            

porządku obrad projektu uchwały radni głosowali jednogłośnie, za rozszerzeniem porządku 

obrad głosowało 13 radnych. Przewodniczący RG poinformował, że porządek obrad został 

rozszerzony o punkt 9g. 

 

Na salę obrad o godz. 11
16

 przybył radny Włodzimierz Nobis.  

 

3. Informacja o planowanych pracach na drogach powiatowych na terenie Gminy Zwie-

rzyn. 
 

         Bogusław Kierus Wicestarosta Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego przedstawił ogólny 

zarys działań w powiecie. Przekazał, co zostało wykonane na drogach w gminie Zwierzyn  

w 2016r. i jakie są plany na rok 2017. Ponadto poinformował, że na 2018 rok zaplanowana 

jest inwestycja związana z remontem kapitalnym mostu w Górkach Noteckich. 

 

Justyna Pawlak-Gudynowska zadała pytanie, czy jest wyznaczony termin remontu mostu  

w Pławinie, co będzie z ruchem drogowym. 

 

Bogusław Kierus odpowiedział, że na razie most nie będzie robiony, czekają na środki.                

Organizacja ruchu będzie zmieniona, objazd skierowany zostanie na Zwierzyn i Stare             

Kurowo. Pewnych tematów nie można przyspieszyć, bo nie zależą od nich. 

 

Jarosław Skiba zapytał o remont drogi Sławno-Zwierzyn, który wicestarosta obiecał, a teraz 

słyszy o pokryciu drogi emulsją. Twierdził, że była inna mowa w tym temacie. 

 

Bogusław Kierus odpowiedział, że odcinek tej drogi jest częściowo naprawiony, nie ma dziur. 

Z uwagi na brak środków wybierane do remontu są najgorsze odcinki. Jeżeli zostanie coś  

z oszczędności będą naprawiane drogi w najgorszych odcinkach. 
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Mirosław Gniewczyński wskazał na 900m odcinek drogi Górki Noteckie - Przyłęg, zadając 

pytanie, czy jest szansa żeby go zrobić w tym roku. Zapytał również o ciąg rowerowy                

Przysieka -Zwierzyn II, czy będzie robiony. 

 

Bogusław Kierus stwierdził, że pilną sprawą jest most i z tego powodu ściąga się środki  

z innych zadań. Droga jest do realizacji, ale na pewno nie w 2017 roku. Poinformował, że 

odnośnie ścieżki rowerowej geodeta wznawia pas drogowy, może być tak, że nie będzie              

potrzeby wykupu działek. 

 

Dorota Kruszyna zapytała o naprawę dróg po sezonie zimowym, twierdząc, że powinna być 

kontrola wykonywanych prac, gdyż dziury łatane są wybiórczo. 

 

Bogusław Kierus odpowiedział, że w tej chwili priorytetem jest załatanie największych wyrw, 

które stwarzają zagrożenie dla życia. Z mniejszymi czekają na dogodną pogodę, przy której 

będzie możliwość łatania. 

 

Jacek Warchał zauważył, że znak informujący o tonażu na drodze w Błotnie postawiony jest 

już na drodze w Gościmcu.  

Bogusław Kierus stwierdził, że powinna być tabliczka informacyjna, którego odcinka drogi 

znak dotyczy.   

Mariusz Krzyżanowski prosił o uprzątnięcie piasku po zewnętrznej stronie drogi Przyłęg-

Górki Noteckie a Mirosław Gniewczyński zwrócił uwagę, że uszkodzone są pobocza na tej 

drodze. 

Bogusław Kierus poinformował, że obowiązuje jeszcze okres gwarancji po wykonanym              

remoncie drogi, dlatego zwróci się do wykonawcy o uporządkowanie i utwardzenie pobocza.  

Anna Ryś-Konieczna odniosła się do ustawionego znaku na ul. Wojska Polskiego w                   

Zwierzynie informującego o złym stanie drogi, jednocześnie prosząc o remont tej drogi oraz 

przekazała, że już wielokrotnie prosiła o wycinkę krzaków na drodze od kościoła w kierunku 

Górecka na ul. Wiejskiej i Noteckiej w Zwierzynie.  

Bogusław Kierus stwierdził, że ma świadomość, że ul. Wojska Polskiego jest w złym stanie, 

ale w pierwszej kolejności jest remont mostu. Sprawa odkrzaczania zostanie przekazana do 

wykonania.  

Tomasz Marć podsumował wypowiedzi radnych i wicestarosty, dziękując za współpracę.  

Janusz Lessnau sołtys Górecka odniósł się do wypowiedzi wicestarosty, który poinformował, 

że droga w Górecku będzie robiona etapami 500m rocznie, stwierdzając, że nie jest to               

optymistyczne dla mieszkańców Górecka. Przypomniał o rozmiękczonych poboczach, które 

miały być robione. 

Bogusław Kierus stwierdził, że będzie to zrobione. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG podziękował za przybycie i udzielenie                     

wyczerpujących informacji, a następnie zamknął dyskusję i punkt 3. 
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4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni otrzymali                

informację pisemną obejmującą działalność wójta w okresie międzysesyjnym (sprawozdanie  

w załączeniu do protokołu). Następnie otworzył dyskusję. 

 

Stefania Sierocińska zapytała o czas pracy lekarzy w ośrodku zdrowia, ciąg pieszo-rowerowy 

Strzelce Krajeńskie - Zwierzyn, jakie dofinansowanie będzie do windy w UG, co planuje się 

w ramach reorganizacji SG05, w jakim zakresie planuje się remont GOK w Zwierzynie. 

 

Tomasz Marć udzielił odpowiedzi: 

-  czas pracy będzie sprawdzony i zostanie udzielona odpowiedź, 

- wykonanie ciągu pieszo-rowerowego planuje się systemem gospodarczym z udziałem              

środków 50/50, ZDW nie chce iść w wielkie inwestycje, zadanie będzie wykonywane                    

etapami, jest to kierunek bardziej rozsądny, 

- są założenia, że dofinansowanie do windy w UG i GOK będzie 50/50, dodatkowo                       

dostosowane zostaną sanitariaty dla niepełnosprawnych, 

- odnośnie remontu GOK odbyło się spotkanie przedstawicieli w celu przedstawienia                   

wizualizacji, sprawa jednak rozgrywa się o środki, nie będzie kierunku rozbudowy, tylko                

raczej tańsza wersja (wymiana podłogi, oświetlenia, zaplecza kuchennego, sceny), 

-  w SG05 rozwiązano umowę o pracę z kierownikiem, gdzie sprawa trafiła do sądu o nie-

słuszne rozwiązanie umowy, Pani p.o. kierownika jest w ciąży, trwają poszukiwania osoby 

docelowo na stanowisko kierownika a jedna z pracownic złożyła wypowiedzenie z pracy. 

 

Stefania Sierocińska zapytała o plany w stosunku do budynku po młynie w Zwierzynie. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że obecnie trwa etap proceduralny. Jest już po przetargu, gmina 

zapłaciła i jest właścicielem trzech udziałów. Teraz należy wykonać krok w kierunku zamiany 

gruntów z p. Korsakiem. Jest pozytywna opinia konserwatora zabytków. Zgłaszają wniosek  

o rozbiórkę obiektu. Po pozytywnej opinii przystąpią do zgruzowania. Do półrocza br.               

powinni się z tym uporać. 

 

Justyna Pawlak-Gudynowska zapytała, czy wiadomo coś w sprawie wycinki trzech drzew, na 

które została wydana już decyzja. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że jeżeli coś wpływa do urzędu, nie chcą tego hamować, ale nie 

pamięta sprawy, musi to sprawdzić. Sądzi, że jest to już dopięte, sprawdzi i da odpowiedź. 

  

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

        Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach            

podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 5. 
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6. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z realizacji „Programu współpracy z organiza-

cjami pozarządowymi w 2016r”. 

 

          Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że sprawozdanie zostało 

przesłane radnym wraz z materiałami sesyjnymi i otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, 

wobec czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie przyjęcie                      

sprawozdania Wójta Gminy Zwierzyn z realizacji „Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w 2016r.”. Radni przyjęli sprawozdanie jednogłośnie. Za jego przyjęciem 

głosowało 14 radnych. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 6. 

 

7. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2016. 

 

       Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że raporty zostały przesłane 

radnym wraz z materiałami sesyjnymi i otworzył dyskusję. 

 

Stefania Sierocińska zasugerowała, żeby w raporcie utrzymanie punktu po byłej policji                

zliczyć dla wszystkich razem (GOPS, Stowarzyszenie Stolina, komisja ds. uzależnień),                

ponieważ komisja rewizyjna kontrolowała to i nie ma pełnego obrazu. Zapytała również, ile 

osób liczy KIS. 

 

Urszula Kruszyna pracownik GOPS w Zwierzynie poinformowała, że do KIS dowożone są 

osoby z całej gminy. Nie wie, ile jest osób, gdyż ona nie bierze w tym udziału, nie ma dostępu 

do dokumentacji. To pytanie należy zadać Pani kierownik GOPS. 

 

Mirosław Gniewczyński zasugerował, że można byłoby na następną sesję zaprosić Panią  

kierownik, gdyż trzeba byłoby zapoznać się z danymi. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że telefonicznie otrzymał informację,  

że w KIS na chwilę obecną zdeklarowanych jest 13 osób. 

 

Stefania Sierocińska zapytała o postawiony kontener w okolicy UG, do czego on ma służyć. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że stowarzyszenie Stolina wzięło udział w projekcie, w ramach 

którego otrzymała środki i postawiła kontener (będzie on pełnił rolę biurowca). 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy dodała, że wg projektu obecny budynek nie spełniał 

warunków, dlatego musieli poszerzyć warunki lokalowe. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 7. 

 

8. Ocena stanu dróg gminnych na terenie Gminy Zwierzyn. 

 

    Grzegorz Kuchciński wiceprzewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn  

zapoznał z protokołem z posiedzenia komisji odbytej w dniu 28 marca 2017r., której tematyką 

była ocena stanu dróg gminnych na terenie Gminy Zwierzyn. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, która droga gminna w 2017r. będzie wyasfaltowana. 
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Tomasz Marć odpowiedział, że złożyli wnioski na dwie drogi w Brzezince i w Górecku koło 

kościoła, wjazd w kierunku byłego promu, ale nie wie, czy otrzymają środki na dwie drogi. 

Ponadto wspólnie z nadleśnictwem droga w kierunku Golczewic i ul. Zamkowa w Górkach 

Noteckich. 

 

Jarosław Skiba zasugerował, że może w przyszłości wspólnie z nadleśnictwem pomyśleć 

o drodze koło posesji p. Soszyńskiego w Sarbiewie, gdyż droga ta została częściowo             

zdewastowana przez transporty leśne. 

 

Tomasz Marć stwierdził, że te dwa odcinki dróg wejdą do realizacji, ale przyszły rok nie wie 

jak będzie wyglądał. Ma być prawdopodobnie tak, że nadleśnictwo będzie wykonywać prace 

w ramach swoich dróg, gdyż pieniądze mają zostać w lasach. Nadleśnictwa działają na innych 

zasadach. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 8. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

      a) zlecenia Komisji Rewizyjnej zadania do realizacji w zakresie kontroli, 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że Komisja Społeczna Rady 

Gminy Zwierzyn wnioskowała o zlecenie tego zadania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Zwierzyn i otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przewodniczący zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej zadania do                     

realizacji w zakresie kontroli pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych,               

projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXIX/151/2017 (Uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 

       b) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn w 2017 roku, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odczytał informację odnośnie ilości interwencji w              

zakresie wyłapywania psów na terenie gminy Zwierzyn przeprowadzonych przez firmę „Mój 

Pies”, o którą prosili członkowie komisji ekonomicznej i rozwoju gminy podczas swojego 

posiedzenie (informacja w załączeniu do protokołu). 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Gminy Rady Gminy Zwierzyn odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami  

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn w 2017 

roku (opinia Nr 146/2017 w załączeniu do protokołu). 

 

Mariusz Krzyżanowski zauważył, że w § 10 projektu uchwały wskazana jest lokalizacja    

gospodarstwa rolnego, zadając pytanie kto kryje się pod tym adresem. 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że zgodnie z ustawą musi być wyznaczone takie miejsce, 

żeby móc przeprowadzić większą ilość zwierząt i jest to gospodarstwo rolne p. Zakrzewskie-

go.  
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Dorota Kruszyna zapytała na czym polega pomoc weterynaryjna, o której mowa w tabeli nr 3 

„całodobowa opieka weterynaryjna”. 

Andrzej Wiśniewski wyjaśnił na czym polega ta pomoc. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania               

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn w 2017 roku pod głosowanie. Udział w 

głosowaniu wzięło 14 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XXIX/152/2017 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

        c) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości niezabudowanej stanowiącej 

działkę położoną w obrębie Górki Noteckie oznaczoną numerem ewidencyjnym 76/6, 

 

      Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia poinformował, że Państwo 

Majewscy wystąpili z wnioskiem o sprzedaż części działki, która stanowi drogę dojazdową do 

ich posesji. 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż części nieruchomości niezabudowanej stanowiącej działkę położoną w obrębie  

Górki Noteckie oznaczoną numerem ewidencyjnym 76/6 (opinia Nr 1148/2017 w załączeniu 

do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie wyrażenia  

zgody na sprzedaż części nieruchomości niezabudowanej stanowiącej działkę położoną                    

w obrębie Górki Noteckie oznaczoną numerem ewidencyjnym 76/6 pod głosowanie. Udział      

w głosowaniu wzięło 14 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyję-

ciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XXIX/153/2017 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

        d) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolne-

go, 
 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że na poprzedniej sesji podejmowana 

była uchwała w sprawie przyjęcia projektu omawianej uchwały, który został wysłany do             

Kuratorium Oświaty i związków zawodowych. Kuratorium pozytywnie zaopiniowało projekt 

dostosowania sieci szkół z zastrzeżeniem, że w uchwale nie uwzględniono wszystkich lokali-

zacji szkoły podstawowej w Zwierzynie. W tym projekcie uchwały jest już to uwzględnione. 

Dodał, że ten projekt uchwały nie obejmuje, co będzie od września 2019r. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Gminy Rady Gminy Zwierzyn odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych                      

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego (opinia Nr 147/2017 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję.  

 

Stefania Sierocińska zadała pytanie, co z obecną klasą VI w Gościmcu. 
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że na dzień dzisiejszy zgodnie z obowią-

zującym prawem klasa VII będzie w Gościmcu. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały  

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 

pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych, projekt uchwały został przyjęty 

większością głosów. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych, wstrzymała się 

od głosu 1 radna (Renata Wąsik). Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXIX/154/2017 

(Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

        e) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków przeznaczo-

nych na fundusz sołecki, 

 

         Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy wyjaśniła, dlaczego wystąpiono o rezygnację  

z funduszu sołeckiego, informując, że robią to z oszczędności, gdyż planowana jest dobudowa 

skrzydła w ZPO Zwierzyn. 

        

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody 

na wyodrębnienie w budżecie gminy środków przeznaczonych na fundusz sołecki (opinia  

nr 149/2017 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję, jednocześnie informując, że 

na terenie gminy Zwierzyn są sołectwa, które w bardzo dobry sposób wykorzystują fundusz 

sołecki, a są i takie co mają z tym problem. 

 

Elżbieta Saliwon sołtys Sarbiewa stwierdziła, że jej sołectwo należy do biednych. W zeszłym 

roku postarała się załatwić media. Jak nie będzie funduszu, nie będzie środków na ich              

utrzymanie. Sołectwo ma plany na dalsze zagospodarowanie terenu, dodając, że wspomaga 

się wszystkich, dlatego sołectwa też powinny być wspomagane, gdyż idzie to na rozwój wsi. 

 

Wojciech Basiński sołtys sołectwa Zwierzyn – Sierosławice stwierdził, że próbuje się o nich 

mówić bez nich. Są ciężkie czasy, likwiduje się fundusz, a co proponuje się w zamian. Sołtysi 

są traktowani po macoszemu. W jego sołectwie poniesiono koszty na plac zabaw, a teraz chce 

się go zlikwidować z przeznaczeniem na budowę remizy strażackiej, gdzie też nie było               

rozmów z przedstawicielami sołectwa. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że projekt uchwały nie jest kierowany 

przeciwko sołtysom, jednak chcą zebrać szybko środki na wybudowanie skrzydła szkoły  

i dlatego wyszli z tą propozycją. Na dzień dzisiejszy nie umieją powiedzieć, co będzie  

w przyszłym roku. Pewne decyzję trzeba podejmować ogólnie. Co są w stanie przekazywać, 

to próbują to robić. 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka zapytał, kto da sołectwom na utrzymanie tego, co do tej pory 

zostało zrobione, gdyż na to był przeznaczony fundusz sołecki. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że projekt uchwały dotyczy tego roku, urządzenia                        

w sołectwach są nowe i nie będą jeszcze wymagały nakładów. 
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Elżbieta Saliwon zaproponowała, że jeżeli utrzymamy fundusz na ten rok, zaprosimy wójtów 

na zebrania i będziemy namawiać mieszkańców, żeby część funduszu przeznaczyć na                  

potrzeby gminy. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że nikt nie zagwarantuje, że wolą mieszkańców będzie 

przeznaczenie środków na szkołę. 

 

Anna Ryś-Konieczna skierowała prośbę do sołtysów, żeby zwrócić uwagę przy podziale 

środków, gdyż dochodzi do tego, że sołtysi lekką ręką oddają sporą część funduszu dla                    

klubów sportowych. Jej zdaniem na chwilę obecną uważa, że mogą zrezygnować z funduszu 

sołeckiego w tym roku, ale co w zamian. 

 

Mariusz Krzyżanowski uważa, że w przypadku podjęcia uchwały oznacza zamrożenie fundu-

szu na rok 2018, a utrzymanie sal przechodzi na gminę. 

 

Renata Marcińczak zaproponowała dać szansę na ten rok, stwierdzając, że może uda wypra-

cować się jakiś kompromis. 

 

Elżbieta Saliwon oponowała za pozostawieniem funduszu, ponieważ jak go nie było, to sołtys 

i rada sołecka załatwiała wszelkie sprawy na swój koszt, a w przypadku funduszu są to                   

społeczne pieniądze i tak są wykorzystywane. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały                 

w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków przeznaczonych 

na fundusz sołecki pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych, projekt uchwały 

został odrzucony zwykłą większością głosów. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało                

4 radnych (Jacek Warchał, Mariusz Krzyżanowski, Mirosław Gniewczyński i Jarosław                

Skiba), przeciw głosowało 6 radnych (Renata Wąsik, Justyna Pawlak-Gudynowska, Anna 

Ryś-Konieczna, Grzegorz Kuchciński, Monika Łohunko i Stefania Sierocińska), wstrzymało 

się od głosu 4 radnych. 

 

         f) wyrażenia zgody na obsługę spłaty i restrukturyzacji zobowiązań Gminy Zwie-

rzyn, 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy udzieliła wyjaśnień odnośnie projektu uchwały. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

obsługę spłaty i restrukturyzacji zobowiązań Gminy Zwierzyn (opinia nr 150/2017 w załącze-

niu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie wyrażenia  

zgody na obsługę spłaty i restrukturyzacji zobowiązań Gminy Zwierzyn pod głosowanie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych, projekt uchwały został przyjęty większością głosów. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny 

(Grzegorz Kuchciński). Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXIX/155/2017 (Uchwała                  

w załączeniu do protokołu).     

 

O godz. 13
30

 salę obrad opuścił radny Jarosław Skiba. 
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG o godz. 13
30

 ogłosił przerwę w obradach. 

Wznowił obrady o godz. 13
45

 informując, że na sali obrad obecnych jest 13 radnych. 

 

           g) sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy wyjaśnił czemu ma służyć zaproponowany projekt 

uchwały, jednocześnie informując, że jest to sygnał, który ma być wysłany do osób rządzą-

cych, że nie ma zgody, żeby się coś działo o nas bez nas. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie sprzeciwu               

wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce pod głosowanie. Udział                   

w  głosowaniu wzięło 13 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyję-

ciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XXIX/156/2017 (Uchwała w załączeniu do protokołu).     

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 9. 

 

10. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

 

Urszula Kruszyna prosiła o zatrudnienie psychologa w GOPS w Zwierzynie, który wspoma-

gałby ich w pracy. Jako pracownik GOPS a zarazem radna została zobowiązana do poprosze-

nia radnych o poparcie propozycji zatrudniania psychologa. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, czy rada jest władna, żeby wyrazić zgodę na zatrudnienie psy-

chologa w GOPS-ie. 

  

Pozostali radni zgłosili swoje wnioski i zapytania wyłącznie na piśmie (wnioski radnych              

Urszuli Kruszyny, Stefanii Sierocińskiej, Anny Ryś-Koniecznej, Włodzimierza Nobis,             

Justyny Pawlak-Gudynowskiej, Mariusza Krzyżanowskiego, Jarosława Skiba, Moniki                  

Łohunko,   Renaty Marcińczak i Mirosława Gniewczyńskiego w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 10. 

 

11. Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów. 

Sołtysi zgłosili swoje wnioski i zapytania wyłącznie na piśmie (wnioski sołtysów Elżbiety 

Saliwon, Magdaleny Skurskiej i Janusza Lessnau w załączeniu do protokołu). 

                                                                                                                                                                                               
Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 11.  

 

12) Wolne wnioski i informacje. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn przedstawi-

ła sprawozdanie pokontrolne z przeprowadzonej kontroli w Urzędzie Gminy Zwierzyn w dniu 

13 marca 2017 roku w zakresie wydatków na promocję Gminy Zwierzyn w 2016r. oraz  

wniosków zgłaszanych przez radnych podczas sesji skierowanych do realizacji przez                 
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Starostwo Powiatowe w Strzelcach Krajeńskich w 2016r. (sprawozdanie w załączeniu do pro-

tokołu). 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania. 

Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych. 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gminy złożył            

sprawozdanie z posiedzenia komisji odbytej w dniu 13 marca 2017r. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania. 

Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych. 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że na ręce wójta wpłynęło pismo Anity 

Grabskiej prowadzącej oddział przedszkolny w Gościmcu odnośnie planów w stosunku do 

PSP Gościmiec. Planuje podjąć pewne inwestycje i z tego powodu jest zainteresowana                

krokami, jakie zostaną podjęte odnośnie tej szkoły. Dlatego już dzisiaj sygnalizuje, żeby             

pomyśleć nad rozwiązaniem tego problemu, czy iść w kierunku utrzymania szkoły                          

w Gościmcu, czy obrać kierunek dwóch szkół w gminie. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że: 

 26 kwietnia 2017r. o godz. 11
00

 w sali GOK w Zwierzynie odbędzie się sesja Rady 

Gminy Zwierzyn, 

 radni mają obowiązek do 30 kwietnia złożyć oświadczenia majątkowe, ze stanem na 

dzień 31.12.2016r., 

 radny Jarosław Skiba prosił, żeby materiały sesyjne wraz z zaproszeniem były               

publikowane w BIP-ie, podyktowane jest to tym, żeby mieszkańcy mieli informację             

o czym będzie dyskusja podczas sesji, 

 wpłynął wniosek o odwołanie Roberta Wcisło z funkcji radnego, który musi skonsul-

tować z radcą prawnym, i na który udzieli odpowiedzi zgodnie z procedurą,               

jednocześnie odczytując wniosek. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 12. 

 

13. Zamknięcie XXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn              

Mirosław Gniewczyński o godzinie 14
20

 zamknął obrady XXIX zwyczajnej Sesji Rady             

Gminy Zwierzyn. 

 

  

         Protokółowała:                                                                      P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi rady gminy                                               Przewodniczący  Rady Gminy    

            

      Marzena Kaczmarek              Mirosław Gniewczyński 

 

 

 


